
PROTOKOL Nr II/24
z sesji Rady Miejskiej w Sura2u w dniu 28.05.2024 r. w Miejsko- Gminnym

OSrodku Kultury w Sura2u.

Ad.1.
Obrady otworzyla i przewodniczyla Przewodniczqca Rady Miejskiej w Surazu
Pani Teresa Poniriska.

Na podstawie listy obecnoSci stwierdzila prawomocnoSi obrad. W sesjl

uczestniczyli Radni, Burmistrz Sura2a, Sekretarz Gminy, Skarbnik Gminy,
soltysi.

Ad.2.
Pani Przewodniczqca przedstawila proponowany porz4dek obrad:

l. Otwarcie obrad II Sesji Rady Miejskiej w Sura2u.
2. Przyjgcie porzqdku obrad.
3. Projekt uchwaly w sprawie zmian w budzecie gminy na2024r.
4. Projekt uchwaly w sprawie ustalenia ryczahowanej diety przystuguj4cej

radnym Rady Miejskiej w SuraZu.

5. Projekt uchwaty w sprawie ustalenia wysokoSci diet soltysom.
6. Proj ekt uchwaly w sprawie ustalenia wynagrodzenie Burmistrzowi Sura2a.

7. Projekt uchwaly w sprawie zmiany uchwaly w sprawie przyjgcia programu
opieki nad zwierzgtami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomnoSci

zwierz4t na terenie Gminy Suraz w 2024r.
8. Proj ekt uchwaty w sprawie wyru2enia zgody na ustanowienie sluZebnoSci

przesylu na nieruchomoSci stanowiqcej wlasno5d Gminy Sura2.

9. Proj ekt uchwaty w sprawie rozpatrzenia skargi na spos6b zalatwienia.
l0.Projekt uchwaly w sprawie przyjgcia oceny zasob6w pomocy spolecznej

w Gminie Sura? za rok 2023.
l l.Sprawozdanie z realizacji gminnego programu wsp6lpracy Gminy Sura2

z organizacjami pozarzqdowymi oraz innymi podmiotami prowadz4cymi
dzialalnoSi poZytku publicznego za 2023r.

l2.Przylgcie protokofu zobrad I sesji Rady Miejskiej w Sura2u.

l3.Informacja Burmistrza Surala z podjgtych dzialafi migdzy sesjami.

14.Zapytania i wolne wnioski.
l5.Sprawy r62ne.
l6.Zakonczenie obrad II sesji Rady Miejskiej w Sura2u.
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Radni Rady Miejskiej w Sura2u porz4dek przyjgli 13 glosami za, I osoba nie
oddala glosu, przy 14 osobach obecnych. Imienny wynik glosowania stanowi
zal4c znik do protokolu.

Ad.3.
7 apoznano radnych z projektem uchwaly w sprawie zmian w bud2ecie gminy na
2024r.
Przewodniczqca Rady zwr6cila sig z pytaniem, na co bEd4 przeznaczone srodki
na oSwiatg w wysokoSci 102 tys. 063 zl.?
Pani Skarbnik stwierdzila, iz zwigkszenie srodk6w w budzecie na oswiatg
wynika: z *yplaty dodatku uzupelniajqcego dla nauczycieli, na wynagrodzenia
nauczycieli w zwiqzku z 30%o podwy2k4 obowiqzujqc4 od 1 styczia 2024r.
w bud2ecie na rok2024 zabezpieczonojedynie wzrost wynagrodziri nauczycieli
w 12,3o/o pozostalq r62nicg, czyli 17,7yo zabezpieczono w biezqcych zmianach
w bud2ecie. Zwigkszone srodki w oswiacie r6wnie2 uwzglgdniai4 wzrost odpisu
na zakladowy fundusz swiadczeri socjalnych pracownik6w administracyjnyctr,
obslugi oraz nauczycieli. Cyt. ,,R62nica migdzy obslug4 administracyjnE ," -t2024 w projekcie bud2etu przyjgto odpisu podstawowego 1914 zl. po otr4,manej
infornracji z Ministerstwa wzrost nastqpil w kwocie 2417 zl.- r6znica 50b zl. na
obsludze i administracji. Zas nauczyciele w 2023r. odpis obowiq.rywal 3g9r zl.
od I stycznia 2024r. - 5693 zr. - r6znica rgo2 zr. fodwyzki. og6rny wzrost
koszt6w do korica roku na zabezpieczenie wszystkich 

"tuio* 
u*igtginionych

1v lrku.szu organizacyjnym na styczefi 2024r.,to jest kwota 479 tys.6ZO a. iyte
do budzetu brakuje. Na marcowej sesji czgsi siodk6w byla wprowadzona, nie
wszystko, wiec dlatego tutaj jest zabezpieczenie tych 100 tys. zl. po trochu tat<ich
oszczEdnoSci, co mamy w bud2ecie czg6ciowo zabezpiiczamv Zeby miei na
wynagrodzenia dla nauczycieli we wrzesniu. Na bie2qce wydatki nie mamy prawa
zaci4ga( kredytu ani poZyczki. Jedynie tylko na zadanii inwestycyjne utUo nu
splatg rat kredytu zaci4gnigtych we wcze5niejszych latach.,,
Pani Przewod nicz4ca rady zwr6cila sie z pytaniem 1 czy w rezerwie og6rnej
zabezpieczono Srodki na ewentualny wzrost wydatk6w bieZ4cych i w lakiej
wysokoSci?
Pani Skarbnik stwierdzila, i2 rezerwa og6lna wynika z uchwaty budzetowej

lfzrjetej uchwala Rady Miejskiej w Surazu zdniai} grudnia 2023r. i wynosi ona
3 5 tys. 900 zl., zai rezerwa celowa wynosi 34 tys. 100 zr. z przeznacieniem na
realizacje zadah zgodnie z ustawa o zarzEdzaniu kryzysowym. Tylko rezer.wg
og6lnq w kwocie 35 tys. 900 zl. moznaprzeznaczyt na nieprzewidziane wydatkiw bud2ecie zgodnie z ustawa o finansach publicznyih. z tych sroatow
przesunigto kwotE l0 tys. zl. na bie2qce utrzymanie dr6g gminnych.
Radna, Pani wilenta, zwr6cila sig z pytaniem, jakie na danQ.t*itg mamy do
zbycia nieruchornosci grninne, gdzie ukazary sig ich ogloszenia ijaki jest iosa
ogloszenia? Jakijest kosa wydaniajednej decyzji o warunkach zabudowy?
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Pan Sekretarz stwierdzil, i2 na chwilg obecn4 sa to nieruchornosci: dwie dzialki
przy ul. Zagumiennej w SuraZu oraz najwiEksza dzialka po bylej szkole
w Zawykach. Po aktualizacji operatu zostanie ponownie wystawiona do
sprzeda2y, za ceng 600 tys. zl. Jezelli Paristwo radni podtrzymaja tq kwotg.
Pani Przewodniczqca zwr6cila siE z pytaniem, czym jest uzasadnione zbycie tej
dzialki po bylej szkole w Zawykach?
Pan Sekretarz stwierdzil, iZ doch6d z jej sprzeda|y jest wstawiony do bud2etu
gminy. WigkszoSci4 radnych zdecydowano o jej sprzedaZy w tamtej kadencji,
chocia2 byl pomysl wykorzystania tej dzialki pod budowg Domu pomocy osobom
starszym.
Radna, Pani Filipczuk- Zamo1da, zwr6crla sig z pytaniem , czy jeszcze w planach
mamy kon.runalizacjg innych dzialek, czy obecnie s4 jakie6 na etapie
komunalizacji i czy ewentualnie przejgcia ich przez zasiedzenie? Co dzieje sig
z dzialkE grninn4 na ul. Rybnej? Na jakirn etapie jest postgpowanie o slu2ebnoSi
przejazdu przez t4 dziatkg?
Pan Seketarz stwierdzil, iZ komunalizacja jest moZliwa w6wczas, jak ma status
dzialki nalel1cej do Skarbu Paristwa. Na terenie gminy pozostaty jedynie nieduZe
dzialki lub te2 dzialki leSne, kt6rych komunalizacja jest bardzo klopotliwa.
W dalszym ciqgu tnva postgpowanie w Sqdzie w sprawie slu2ebnoSci przelazdu
przezdzialkg na ul. Rybnej. Na chwilg obecn4 ostatecznej decyzji nie mamy.
Pani Skarbnik stwierdzila, iZ Srodki w wysoko5ci 600 tys. zl. ze sprzeda|y dzialkt
po bylej szkole w Zawykach sq wstawione po stronie dochod6w w bud2ecie
gminy na 2024r., na pokrycie deficytu gminy, kt6ry wynosi 3 mln 300 tys. zl.
Nadmienila r6wnie2, i2 na 2024r.Gmina ma bardzo du2o inwestycji, kt6re ujEte
s4 w zal4czniku inwestycyjnym. Kwota wydatkow maj4tkowych wynosi 17 mln.
609 tys. zl. ztego Srodki zewngtrzne - 14 rnln 800 zl. oraz Srodki unijne 133 tys.
zl., r62nica miqdzy l4czn4 kwota na wydatki majqtkowe, a Srodkami
zewnetrznymi wynosi 2m1n.677 tys. zl. Sq to Srodki z dochod6w wlasnych na l7
zada6, kt6re sq ujgte w w/w zalqczniku.
Radna, Pani Wilenta, zwrocila sig z pytaniem, dlaczego na zadania w zakresie
ochrony zabyk6w jest uwzglgdniona kwota 5 l0 tys. zl.?
Pani Skarbnik stwierdzila, i2 to zadanie obejmuje konserwacjg zabytk6w
ruchornych w ko6ciele parafialnym pod wezr,vaniem Bo2ego Ciala w SuraZu.
W roku 2024 zabezpieczono kwote 255 tys. zl. ztego l0 tys. zl., to wklad wtasny,
a kwota 245 tys. zl., to sq Srodki z Polskiego Ladu z programu zabytki. Na remont
Kaplicy w Zawykach jest taki sam montaz finansowy: 10 tys. zl. wklad wlasny,
245 qs. zt. Srodki z Polskiego tr-adu. Pozostala czqit. przechodzi do realizacji na
rok 2025.
Przyst4piono do glosowania projektu uchwaly.
Wynik glosowania: 14 os6b za, puy 14 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zal4cznik do protokolu.
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4d.4.
Zapoznano radnych z projektem uchwaly w ustalenia ryczahowanej diety
przyslugujqcej radnym Rady Miejskiej w Surazu.
Pani Przewodniczqca stwierdzila, i2 powyZszy temat byl omawiany na

spotkaniach komisji.
Radny, Pan Bibulowicz, podtrzymal swojq propozycjg diet z komisji, t1. ryczalt
diety radnego w wysokoSci 800 zl., 250 zl dieta soltysom oraz 1500 zl. dieta
Przewodnicz4cej Rady. Zlo2yl wniosek formalny w sprawie proporycji

ryczahowej miesiEcznej diety radnego w wysokoSci 800 zl oraz 1500 zl. dla
Przewodniczqcej Rady Miejskiej w Sura2u.
Radny, Pan Sosnowski w porozumieniu z innymi radnymi wyst4pit zpropozycjq
diet: ryczalt diety radnego w wysokoSci 1000 zt., 250 zl soltysom, 1500 zl.
Przewodniczaca Rady Miejskiej. Zlozyl wniosek formalny w sprawie propozycji

ryczaltowej miesiEcznej diety radnego w wysoko6ci 1000 zl oraz 1500 zl. dla
Przewodnicz4cej Rady Miejskiej w Surazu.
Przyst4piono do glosowania wniosku radnego, Pana Bibulowicza.
Wynik glosowania: 1 osoba za, 12 os6b przeciw, I osoba sig wstrzymala,pny 14

osobach obecnych. Imienny wynik glosowania stanowi zalqcznlk do protokolu.

Przystqpiono do glosowania wniosku radnego, Pana Sosnowskiego.
Wynik glosowania: 13 os6b za, I osoba przeciw, pny 14 osobach obecnych.
Imienny wynik glosowania stanowi zal1cznik do protokolu.

4d.5.
Zapoznano radnych z proj ektem uchwaty w sprawie ustalenia wysokoSci diet
sottysom.
Pani Przewodniczqca Rady stwierdzila, iZ zgodnie z propozycjq radnych
powylszy projekt uchwaly bgdzie uwzglgdnial dietg w wysokorici 250 zl.
miesigcznie.

Przyst4piono do glosowania projektu uchwaly.
Wynik glosowania: 14 os6b za, pny 14 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zalqcznik do protokotu.

Ad.6.
Zapoznano radnych z projektem uchwaly w sprawie ustalenia wynagrodzenie
Burmistrzowi Sura2a.
Pani Przewod nicz4ca Rady stwierdzila, i2 stanowisko komisji Rewizyjnej
uwzglednialo wzrost wynagrodzenia Burmistrzowi Sura2a o l0o/o zal stanowisko

4

Przyst4piono do glosowania proj ektu uchwaly z uwzglgdnieniem wysokoSci diet
przyj gtych wnioskiem formalnym.
Wynik glosowania: 13 os6b za, 1 osoba przeciw, pny 14 osobach obecnych.
Imienny wynik glosowania stanowi zal1cznik do protokolu.



komisji ds. Gospodarki i Bud2etu uwzglgdnialo wzrost o 5% i 10 oz. Nadmienila,
i2 od 1 lipca 2024r. wejdzie nowe Rozporz4dzenie dotyczEce poziornu
wynagradzania pracownik6w san.rorzqdowych. W zwiEzku z powylszyrn kwoty
minimalnego wynagrodzeni a zasadniczego w poszczeg6lnych stawkach ulegnE
zrnianie. Zaproponowala, aby do tego czasu pozostawii na tym samym poziornie
wynagrodzenie Burmistrza Sura2a.
Bunnistrz Suraza, Pan Lapiriski stwierdzil, iZ w zwi4zku z prowadzonymi w tym
i w kolej nym roku inwestycjami na terenie gminy Sura2. Zawnioskowal
o pozostawienie wynagrodzenia na tym samym poziornie, czyli najnilszeeo, jakie
jest przewidziane ustawowo.
PrzystEpiono do glosowania projektu uchwaly uwzglgdniaj4ce wysokoSi
wynagrodzenia Burmistrza na obecnym poziomie.
Wynik glosowania: 14 os6b za, przy 14 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zal1cznik do protokotu.

Ad.7.
Zapoznano radnych z projektem uchwaly w sprawie zmiany uchwaly w sprawie
przyjgcia progmmu opieki nad zwierzetami bezdomnymi oraz zapobiegania
bezdomno5ci zwierz4t na terenie Gminy Sura2 w 2024r.
Przystqpiono do glosowania projektu uchwaly.
Wynik glosowania: 10 os6b za,2 osoby przeciw, 1 osoba sig wstrzymala, I osoba
nie oddala glosu, przy 14 osobach obecnych. Imienny wynik glosowania stanowi
zal4c znik do protokolu.

Ad.8.
Zapoznano radnych z projektem uchwaly w sprawie wyra2enia zgody na
ustanowienie slu2ebnoSci przesytu na nieruchomoSci stanowi4cej wlasnoS6
Gminy Sura2.

Przystqpiono do glosowania projektu uchwaty.
Wynik glosowania: 14 os6b za, przy 14 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad.9.
Zapoznano radnych z projektem uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi na spos6b
zalatwienia.
Przystqpiono do glosowania projektu uchwaty.
Wynik glosowania: 14 os6b za, przy 14 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zal1cznik do protokolu.
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Ad.l0.
Zapoznano radnych z projektem uchwaly w sprawie prryjgcia oceny zasob6w
pomocy spolecznej w Gminie Sura| za rok 2023.
Przystqpiono do glosowania projektu uchwaly.
Wynik glosowania: 14 os6b za, pny 14 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zal4cznik do protokofu .

Ad.ll.
Zapoznano radnych ze sprawozdaniem z realizacji gminnego programu
wsp6lpracy Gminy Suraz z organizacjami pozarz4dowyrni oraz innymi
podmiotami prowadzqcymi dzialalno66 po2ytku publicznego za 2023r.
Pani Przewodnicz4ca zaproponowala, aby na nastgpny rok ilw programie
zabezpieczy( w bud2ecie wigksz4 kwotg, niZ ta kt6rajest obecnie, d. 100 zl.
Wigcej uwag nie bylo.

Ad.l2.
Przyjgcie protokolu obrad z I sesji Rady Miejskiej w SuraZu.
Przystqpiono do glosowania protokolu.
Wynik glosowania: 14 os6b za, pny 14 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zalqcznrk do protokolu.

Ad.l3.
Burmistrz Sura2a, Pan Henryk tr-apiriski, przedstawil informacjg z podjEtych
dzialah miEdzy sesjami, tj.:
- spotkanie z Prezesem sp6lki Wodociqgi Podlaskie - om6wienie spraw
bie2qcych,,
- spotkanie z przedstawicielami firmy zainteresowanej pozyskaniem teren6w pod
budowg biogazowni,
- spotkanie z pracownikami Konserwatora Zabytk6w w Biatymstoku dotycz4ce
renowacji Rynku Ruskiego,
- spotkanie z Dyrektorem PGE Oddzial Biatystok, dotyczqce trwajqcej
rozbudowy oSwietlenia ulicznego i modemizacj i hydrofomi,
- spotkanie z brokerem majqtkowym w sprawie ubezpieczenia maj4tku gminy,
- udzial w odbiorze drogi gminnej w Doktorcach,
- spotkanie z wykonawcq, projektantem i inspektorem odpowiedzialnym za
modemizacjg hydroforni - prace wykonano w 50%,
- spotkanie w Starostwie Powiatowym w Biatymstoku, dotycz4ce zasad
finansowania inwestycji powiatowych na terenie Powiatu.
Pan Burmistrz wyst4pil do radnych o wskazanie, kt6rq drogg z terenu gminy
Suraz, d. Rynki -Sredziriski lub Sura2 - Bialystok (do granic gminy Sura2) Powiat
ma zloLy t o dofinansowanie.
- udzial w wojew6dzkich obchodach Dnia Stra2aka w Biatymstoku,

6



- spotkanie dotycz4ce rnodemizacji hydroforni.

Ad.l5.
Sprawy r62ne.
Pani Przewodnicz4ca zapoznala radnych z pismem mieszkanki Rynek w sprawie
zwigkszenia czEstotliwoSci odbioru odpad6w segregowanych.
Pan Burmistrz stwierdzil, iz zwigkszenie czgstotliwoSci odbioru odpad6w
wplynie na znaczny wzrost oplaty za odbi6r odpad6w dla kazdego mieszkarica
SuraZa.

Radna, Pani Filipczuk-Zamojda, stwierdzila,,ilkaldy mieszkaniec ma mo2liwoSi
we wlasnym zakesie odwiezienia odpad6w do punktu selektywnego.
Radny, Pan Litwiriczuk, zaproponowal, aby tylko w okresie letnim zwigkszyi
czgstotliwoSd odbioru odpad6w selektywnych. Zaproponowal zmiang firmy
odbierajqcej odpady z terenu naszej gminy, gdyL juz teraz mieszkaricy bardzo
duZo plac4 za ich odbi6r.
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 firrna do obioru odpad6w jest wyloniona z przetargt)
i wygrala najnizsza oferta. Do ostatniego przetargu przyst4pily tylko dwie firmy.
Do tematu wr6cimy na spotkaniach komisji.
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Ad.l4.
Zapytania i wolne wnioski.
Radny, Pan Jaroszko, zwr6cil sig z pytaniem, jakq powierzchnig firma potrzebuje
do budowy biogazowni?
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 ok. 2 -3 ha. Ptzy tej inwestycji wymagana jest
minimalna odlegloSi od zabudowari, tj. 500 m.
Radna, Pani Dziemianiuk, zwr6cila sig z pytaniern, czy firma wskazala ju2
wstgpnE lokalizacjg na terenie gminy SuraZ?
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 finna po rozmowach z mieszkaricami wskazala
wstgpnq lokalizacjg w okolicach miejscowoSci Kowale (kolo przystanku).
Radna, Pani Dziemianiuk, zwr6cila sig z pytaniern,czy do gminy wplyngty uwagi
mieszkaric6w do ogloszonych konsultacji spolecznych w ramach proj ektu Pisa -
Narew szlak aktywnej turystyki wodnej?
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 wptyngla od Pani uwaga dotyczqca przeniesienia
plaLy w inne miejsce.
Pani Przewodnicz4ca Rady zaproponowala przeniesienie tej pla2y na drugi brzeg
rzeki na teren Wsp6lnoty, gdzie jest zf,ztJcany naturalnie piasek przez rzekg.
Sekretarz, Pan Uszyriski stwierdzil, i2 ten projekt trwa ju2 3 lata. lJrz4d
Marszalkowski przez ten okres caly czas zmienia nasze pierwsze zalo2enia do
tego projektu. W przypadku kiedy teraz zmienimy nasze plany i koncepcje w tym
projekcie przedlu2y to czas jej realizacji i rozpocznie siE od pocz4tku jej
procedowanie. Om6wil szczeg6lowo radnym zmiany jakie zaszly w projekcie
w ci4gu tego okresu.



Radny, Pan Kubaj, stwierdzil, i2 w naszej gminie jest nierozwiqzany problem
odbioru duZych opon rolniczych. W s4siednich gminach (Sokoty, Juchnowiec,
Turo6ri KoScielna) takie opony sE odbierane.
Pan Bunnistrz stwierdzil, i2 gmina nie jest zobowi4zana do ich odbioru, ka2dy
przedsigbiorca lub rolnik powinien zam6wi6 kontener i zglosii ich odbi6r do
firmy za odpowiedni4 platnoSci4.
Radna, Pani Jurczak, zwr6cila sig z pytaniem, czy jest 1u2 decyzja odnoSnie
ogloszenia konkursu na Dyrektora szkoty?
Pan Bunnistrz stwierdzil, i2bgdzie ogloszony konkurs.
Radny, Pan Litwiflczuk, stwierdzil, i2 do Powiatu nale2y zglosid drogg Rynki-
Sredziriskie.
Radna, Pani Filipczuk-Zamojda zwr6cila sig z pytaniem, czy jest rno2liwoSi
zlo2enia dw6ch wniosk6w na drogi na kt6rych mamy opracowan4 dokumentacjg?
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 bie24cy bud2et i trwajqce inwestycje gminne nie
pozwol4 nam na wykonanie dw6ch dr6g jednoczeSnie. Do Powiatu wchodzi l5
gmin, a nie wiemy ile wniosk6w bgdzie m6gl zloZyt, Powiat. Zasady skladania
wniosk6w o dofinansowanie jeszcze do kofca nie sE znane.
Sotrys Doktorc, Pan Onopa, podzigkowal Panu Burmistrzowi za poryskanie
Srodk6w finansowych z zewnqtrz na wykonanie drogi gminnej w Doktorcach.
Pani Przewodnicz4ca Rady Miejskiej w Sura2u zapoznala radnych ze skarg4
Organizacji Migdzyzakladowej NSZZ "SolidarnoSi" Pracownik6w Oswiaty
i Wychowania na dzialalnoSi Dyrektora Zespofu Szk6l i Plac6wek Oriwiatowo-
Wychowawczych w Sura2u. Przekazuj4cjE wedtug wlaSciwoSci do rozpatrzenia
na Komisjg Skarg, Wniosk6w i Petycji.
Sohys Leszni, Pan Tworkowski i radny, Pan Litwiriczuk, wskazali nowe miejsca
ustawienia dodatkowego o6wietlenia ulicznego w ich miejscowo6ciach.
Pan Seketarz stwierdzil, i2 na tym etapie jest ju2 za p61no wskarywanie
dodatkowych miejsc. Czas na to, radni, soltysi, mieszkaricy mieli podczas
przygotowywania dokumentacji pod modemizacjg i rozbudowg oSwietlenia
ulicznego na terenie gminy. Do drugiego przetargu montaz dodatkowych lamp
ulicznych zostal ograniczony z 200 do 100, 2eby zmierici6 sig w kwocie
dofinasowania na powy2sze zadanie.
Pani Przewod nicz4ca zglosila, i2 w dalszym ci4gu kiosk informacyjny na Rynku
KoScielnym nie dziala.
Sekretarz stwierdzil, iz kiosk zostal zgloszony do naprawy.
Radny, Pan Litwiticzuk, wnioskowal o wstawienie kosza na Smiecie na placu
zabaw w miejscowoSci Sredziriskie. Wskazal, iZ pny nieruchomo5ci nr 36
w Rynkach nie zostaly odebrane worki na odpady zielone. Stwierdzil, i2 nic do
tej pory nie zrobiono z usunigciem gatgzi nad liniq energeryczn4 w miejscowoSci
Sredziriskie.
Pan Sekretarz stwierdzil, i2 sprawdzi przyczyng nie odebranych odpad6w.
Wycinkg galqzi gmina kilkakrotnie zglaszala do PGE.

8



Pani Przewodniczaca ooinformowala, o obowiqzku radnego o zro2eniuoSwiadczenia,ui4tt o*"go.
Pan Sekretarz ,uOornil 

-radnych 
z ofyrt1 przygotowania dokumentacjir oznakowania szlaku rowerowego powstancOw itO: przez teren gminy Suraz,TuroSri KoScielna i Choroszcz.

Radna, Pani Filipczuk-Zam:"j.1l1ir-1", owala, aby rozeznai sig, czy w/w gminysa zainteresowane i wr6cic z tym tematem na spotkania komisji.

Zakonczenie obrad sesji Rady Miejskiej w Sura2u o godz. 1230 .

Ad.l6.

Protokolowala: S. Filipczuk

Przewodnicz4cy Rady Miejskiej

Pani Teresa Poniriska

9



SURAZ

PROTOKOt. GT.OSOWANIA
zdnia28 ma1a2024 r.

Rezultat glosowania: przyjqto
Glosy oddane:

Punkt
porzEdku

obrad

P,:.edmiot n ta Pzeciw Wsttzym uJqcy

1 P cre kudrzyla bopo dlarzq 13 0

Ktzysztof Bibulowicz
ZAJ ulita Dziemianluk
ZAieszkd mojdadyta Fit ipczuk -
ZAPawel Jaroszko
ZAAnnaJ urczak
ZASlawom ir Kubaj
ZAPawel L itwinczuk
ZAJ ustyn a Mojsak
LAn k
ZAMagdalena Owcza rczuk
ZATeresa Poninska

BRAK GI.OSUm
ZAAnna
ZATe .esa Zimnoch
ZA

1t1

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Lrczba oddanych glosow 13

0



SURAZ

PROTOKOT- GLOSOWANIA
z dnia 28 mala 2024 r.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 14

Rezultat glosowania: Przyjgto
Gtosy oddane:

Punkt
porzEdku

obrad

zedmiol glosowaniaP Pzeciw Wstzymu.JEcy

2 Projekt uchwaly w sprawie zmian w
bud2ecie gminy na 2024t.

14 0 0

Kzysztof Bibulowicz ZA
Julita lan iu k ZA
Ag nieszka Edyta Filipczuk - mojda ZA
Pawel Jaroszko ZA
Anna Jurczak ZA

ir Kubaj

awel LitwihczukP ZA
Justyna Mojsak ZA
Bogdan Owczarczuk ZA
Magdalena Owczarczuk ZA
Teresa Poninska ZA

am Sosnowski ZA
Anna Wilenta ZA
Teresa Zimnoch ZA

ZA

1t1



SURAZ

PROTOKOL GT.OSOWANIA
z dnia 28 maja 2024 t.

Glosowanie .iawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 14

Rezultat glosowania: Przyjeto
Glosy oddane:

Punkt
porzEd ku

obrad

zedmiot glosowanra Przeciw Wstzymulqcy

Projekt uchwaly w sprawie ustalenia
ryczaltowanej diety przyslugujqcej
radnym Rady Miejskiej w Surazu.

13 1 0

Bibulowicz PRZECIW
Julita Dzlemtantu k ZA
Agnieszka Filipczuk - mojda ZA
Pawet Jaroszko ZA
Anna Jurczak ZA
Slawomir Kubaj ZA
Pa Litwin czu k ZA
Justyna Mojsak ZA
Bogdan k ZA
Magdalena Owczarczuk LA

nskaPoneresa ZA
am SosnowskiAd ZA

Anna Wilenta ZA
Teresa Zimnoch ZA

1t1
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SURAZ

PROTOKOL GT.OSOWANIA
z dnia 28 mala 2024 r.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: .15

Liczba oddanych glosow: 14

Rezultat glosowania: przyjqto

Glosy oddane

Punkt
pozqdku

obrad

Pzedmrot glosowania Za Pzeciw Wstzymujacy

4 w sprawie ustalenia
wysokosci diet s
Projekt uchwaly

ottysom.
14 0 0

Kzysztof bulowicz
LA

ita DziemianiukJul
ZA

Agnieszka Edyta Filipczuk - mojda ZA
Pawel Jaroszko

ZA
na Jurczak

ZA
mir KubajSlawo

ZA
Litwiirczuk

ZA
Justyna Mojsak

ZA
Bogdan

ZA
Magdale na Owcza rczuk

ZA
Teresa Poni

ZA
owskiAdam

ZA
Anna Wilenta

ZA
Teresa Zimnoch

ZA

1t1



SURAZ

PROTOKOt. GLOSOWANIA
z dnia 28 mqa 2024 t.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 14

Rezultat glosowania: Przyjgto
Glosy oddane:

Pzedmiot glosowania ZA Pzeciw WstzymujEcy

q Projekt uchwaly w sprawie ustalenia
wynagrodzenia Burmistrzowi Suraza.

'14 0 0

Krzysztof Bibulowicz ZA
ulita DziemianiukJ ZA

Agnieszka Edyta Filipczuk - amojda ZA
Pawel Jaroszko ZA
Anna Jurczak ZA
Slawomir Kubaj 7A
Pawel Litwifrczuk ZA
Justyna Mojsak ZA
Bogd an Owczarczuk ZA
Magdalena Owczarczuk ZA
Teresa Poninska ZA
Adam Sosnowski ZA
Anna Wilenta ZA
Teresa Zimnoch ZA

1t1

Punkt
pozEdku

obrad



SURAZ

PROTOKOT- GLOSOWANIA
z dnia 28 mda 2024 r.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 13

Rezultat glosowania: przyjeto

Glosy oddane:

Punkt
pozEdku

obrad

rzedmiot glosowaniaP Pzeciw Wstrzymujqcy

6 uchwaly w sprawie zmiany
uchwaly w sprawie przyjqcia programu
opieki nad zwierzetami bezdmonymi
oraz zapobiegania bezdomnoSci
zwierzqt na terenie Gminy Suraz w
2024r.

Projekt 10 2 1

Ktzysztof Bibulowici
ZA

Jul iukDzita me nta ZA
AgnieszkaEd yta Filipczuk - ojda ZA
Pawel Jaroszko DRZEMKA
Anna JurczaT PRZECIW
Slawomir Kubaj WSTRZ
Pawel L itwinczu k ZA
ustyna l\4ojsak

ZA
Bogdan Owczarcz uk PRZECIW
Magdal ena Owczarcz uk ZA
Te resa Poninska

ZA
am SosnowskiAd

ZA
Anna Wilenta

Teresa Zimnoch
ZA

'U1



SURAZ

PROTOKOt. GT.OSOWANIA
z dnia 28 maja 2024 r.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glosow: 14

Rezultat glosowania: przyjqto

oddane:

Punkt
porzqdku

obrad

Pzedmiot glosowania Pzeciw Wstzymujqcy

7

przesylu na nie
wlasnosd Gmin

ruchomosci stanowiqcej
y Suraz.

Projekt
zgody n

u S rawtchwaly ntaze lap wy
ua taS nowre ien bsluze nOSci

14 0 0

Krzysztof Bibulowici
ZA

Julita iemianiuk
ZA

dyta Filipczuk - moJdanieszka E
ZA

Pawel Jaroszko
ZA

An na Jurczak
ZA

mir KubajSlawo 7L
LitwinczukP

ZA
Justyna Moj

ZA
Bogdan uk

ZA
lena Owczarczuk

ZA
Teresa Poninska

ZA
am Sosnowski

ZA
Anna Wilenta

ZA
Teresa Zimnoch

ZA

1t'l



SURAZ

PROTOKOT- Gt-OSOWANIA
z dnia 28 maja 2024 r.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: .15

Liczba oddanych glos6w: 14

Rezultat glosowania; Przyjqto
Glosy oddane:

Punkt
pozqdku

obrad

Pzedmiot glosowania Za Pzeciw Wstzymujqcf

8 Projekt uchwaly w sprawie tozpatrzenia
skargi na spos6b zalatwienia.

14 0

Kzysztof Bibulowicz ZA
ita DziemianiukJul

ZA
Agnieszka Edyta Filipczuk - mojda ZA
Pawel Jaroszko ZA
Anna Jurczak ZA
Slawomir Kubai ZA
Pawel L tlczu k ZA
Justyna Mojsak ZA
Bogd an Owczarczuk ZA
Magd alena Owczarczuk ZA
Teresa Poninska ZA
Adam Sosnowski ZA
Anna Wilenta ZA
Teresa Zimnoch ZA

1t1

0



SURAZ

PROTOKOt. GT.OSOWANIA
z dnia 28 mqa 2024 t.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 14

Rezultat glosowania: przyjqto

Glosy oddane:

Punkt
pozqdku

obrad

Pzedmiot glosowa nla Pzeciw skzymujacy

o Projekt uchwaly w sprawie wzyjQcia
oceny zasob6w pomocy spolecznej w
Gminie Sura2 za rck2023.

14 0 0

Kaysztot BibulowicZ
ZA

ita DziemianiukJul
ZA

Agnieszka Edyta Filipczuk - olda ZA
Pawel Jaroszko

ZA
Anna Jurczak

ZA
ir KubalSlawom

ZA
Pawel Litwinczu k

ZA
ustyna MojsakJ

ZA
Bogdan Owczarczuk

ZA
Magdalena Owczarczuk

ZA
eresa PoniirskE

ZA
Adam Sosnowski

na Wilenta
ZA

TEresa Zimnoch
LA

1t'l

ZA



SURAZ

PROTOK6L GT.OSOWANIA
z dnia 28 mqa 2024 r.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 14

Rezultat glosowania: przyjgto

Glosy oddane:

Punkt
pozqdku

obrad

Przed miot glosowania Za P.zeciw Wstrzymu.iEcy

'10 Przyjqcie protokolu
Miejskiej w Sura2u.

z obrad I sesji Rady 14 0 0

Kzysztof Bibulowici
ZA

Julita Dziemianiuk
ZA

yta Filipczu ojdanieszka Ed
ZA

Pawel Jaroszko
ZA

Anna Jurczak
ZA

ir Kubaj
ZA

awe{ LitwinczukP
ZA

ustyna MojsakJ
ZA

Bogd an Owczarczuk
ZA

Magdalena Owczarczuk ZA
Teresa PoniriskS

ZA
Adam Sosnowski

ZA
An na Wilenta

ZA
Teresa Zimnoch

ZA

1t1



SURAZ

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 14

Rezultat glosowania: Odrzucono
Glosy oddane:

Punkt
porzqdku

obrad

Przedmiot glosowania Za Pzeciw Wstrzym uiqcy

11 Wniosek formal
ryczaltowej mie

ny w sprawie propozycji
siecznej diety radnego

w wysokosci 800 zl oraz 1500 zl. dla
Przewodniczacej Rady Miejskiej w
SuraZu.

1 12

Kzysztof Bibulowic,
ZA

Julita Dziemianiuk PRZECIW
Agnieszka Edyta Filipczuk - ojda PRZECIW
Pawel Jaroszko PRZECIW
An na Jurczak PRZECIW
Slawomir Kubaj PRZECIW

awel LitwinczukP
PRZECIW

Justyna Moisak WSTRZ
Bogd an Owczarczuk PRZECIW
Magdalena Owczarczuk PRZECIW
eresa Poninska PRZECIW

am SosnowskiAd
PRZECIW

Anna Wilenta PRZECIW
Teresa Zimnoch PRZECIW

1t1

PROTOKOT- GLOSOWANIA
z dnia 28 mala 2024 r.

1



SURAZ

PROTOKOT- GLOSOWANIA
zdnia2S mqa2024 t.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 14

Rezultat glosowania: przyjqto

oddane

Pu nkt
pozadku

obrad

Pzedmiot glosowania Pzeciw Wstzymujacy

12 Wniosek fo rmalny w sprawie propozycji
ryczattowej miesiqcznej diety radnego w
wysokosci 1000 zl. oraz 1500 zl. dla
Przewodniczqcej Rady Miejskiej w
Sura2u.

13 1 0

BibulowiczK PRZECIW
Julita Dziemianiuk ZA
Agnieszka Filipczuk - ol ZA

awel JaroszkoP
ZA

Anna Jurczak ZA
Slawomlr Kubaj ZA
Pawel Litwinczuk ZA
Justyna Mojsak ZA
Bogdan Owczarczuk ZA

agdalena Owczarczukt\4
ZA

Teresa Poninska ZA
osnowskiAdam

ZA
Anna Wilenta ZA
Teresa Zimnoch ZA

1t1


